
Zápis z porady vedení konané dne 29. 2. 2016 

Přítomni: Novotná Buršíková, Rebok, Bartošek, Matyska, Malinka, Dostál, Křenek 

Omluveni: Regner, Šrubařová, Vičar, Kohoutková 

Hosté: Kozel (do 12:00) 

1. Prezentace GIS 

 Jiří Kozel přednesl prezentaci seznamující s prací oddělení GIS, s aktuálním stavem a 

budoucími cíli. Následovala diskuse. 

 Oddělení GIS je v současnosti nedostatečně personálně zajištěné vzhledem k cílům, 

které sleduje. Ředitel konstatoval, že za stávajícího personálního stavu nejsou vytčené 

cíle dosažitelné, je nezbytné jak rozhodnout o prioritách z pohledu MU, tak i seriózně 

zvážit možnost zapojení do širších konsorcií s potenciálem externího financování. 

V prezentaci postrádal zhodnocení situace na jiných institucích a vysokých školách 

(v ČR a zejména v zahraničí) a analýzu potenciálu stávajícího GIS týmu pro 

mezinárodní spolupráci. 

 Ředitel konstatoval, že z jeho pohledu jsou aktuálně nejdůležitější munimapy, 

následované rozhodnutím o dalším směřování BAPS; systém Kompas vyžaduje jasné 

zasazení do širší spolupráce. Doporučil kontaktovat dr. Charváta a probrat s ním 

potenciál Kompasu, resp. primárních dat, na kterých je postaven, pro nějaké 

mezinárodní konsorcium zabývající se problematikou GIS. 

 Diskuse o budoucnosti BAPS – evidence interních rozvodů odpovídá skutečnému 

stavu a požadavkům síťařů, údržba evidence vnějších rozvodů je ale příliš pracná a 

neefektivní. V druhé polovině března a počátkem dubna proběhnou schůzky mezi GIS, 

síťaři a Rebokem za účasti ředitele s cílem rozhodnout o dalším osudu BAPS 

(odpovídá Rebok).  

 V rámci diskuse o Kompasu proběhla diskuse o širším zpřístupnění dat; Kozel se sejde 

s Vičarem, zváží možnost otevřít data oficiálně s přihlédnutím k rozsahu nezbytné 

vývojové práce (zda reálně máme k tomuto kroku kapacitu). 

 

2. Informace od ředitele 

 Na základě informací od pror. Bulanta musíme letos počítat s nižšími finančními 

prostředky než v loňském roce. Malinka připravuje podklady pro odpověď týkající se 

strojních investic, zahrne i rozsah obnovy stávajícího vybavení (stáří instalované 

techniky).  

 Ředitel vyzval divizní, aby pečlivě zvažovali běžné výdaje ve svých divizích. 

Současně připomněl nutnost přípravy technických specifikací očekávaných 

výběrových řízení.  

 Ředitel společně s Ottou Dostálem informovali o schůzce s vedením FI (děkan a doc. 

Barnat), kde byli seznámeni s rámcovými plány výstavby v areálu Botanická 68a 

v rámci OP VVV projektů. Předpokládá se nadstavba nad blokem D (třetí až páté 

patro); v případě vyššího objemu finančních prostředků pak i rekonstrukce vlastních 

poslucháren a druhého patra, což by zasáhlo i počítačové sály ÚVT („krček“). Dostál 



začne zpracovávat analýzu dopadu takové rekonstrukce; ze strany zástupců FI při 

schůzce padlo jasné ubezpečení, že v cílovém stavu nedojde ke krácení celkové plochy 

sálů (otevřena diskuse o případném jiném umístění této části sálů). Současně bylo 

dohodnuto, že bude ustavena společná pracovní skupina (do sedmi osob) FI a ÚVT, 

která bude odpovídat za rozvoj obsahové části (co se v původně společně plánovaných 

projektech skutečně bude dělat a jak bude ÚVT zapojen). Kolegium souhlasí, že členy 

této skupiny za ÚVT by byli ředitel, Křenek a Malinka. Zatím není zcela jasné, jaký 

případný zisk ve formě nových prostor by mohl z rekonstrukcí mít ústav, zdá se, že 

maximum by v této fázi mohlo být jedno patro budovy C; je tedy zřejmé, že současné 

plány neřeší prostorové potřeby ústavu. 

 

3. Zprávy z divizí 

 Malinka informoval, že nedostal žádné připomínky k bezpečnostní směrnici. Přesto 

nepovažuje zvolený jazyk za optimální. Křenek, Křenková a Vičar směrnici do středy 

přečtou a vyjádří se k jazyku a srozumitelnosti (zda může být směrnice postoupena 

dále nebo zda je nezbytná reformulace).  

 Křenek požádal Malinku a Reboka, aby společně vyřešili sezení v prvním patře na 

Botanické.  

 Křenek shledává nedostatky v komunikaci týkající se výpadků služeb. V současnosti 

fungují dva kanály, ne vždy se důležité informace včas dostanou na LVT. Diskuse 

o řešení musí proběhnout za Regnerovy přítomnosti, nejlépe na příštím kolegiu.  

 Rebok informoval, že v současnosti probíhá zavádění aplikace telefonie do INETu, 

která má pomoct lokálním správcům a zjednodušit činnosti ústavních telefonistů.  

 Proběhla schůzka s kandidáty na pozici správce sálů.  

 Proběhla schůzka s Czech Globe, byly vyjasněny požadavky z jejich strany. Pan 

ředitel otevře s prof. Markem otázku smlouvy a hrazení nákladů. 

 

4. Různé  

 Dostál informoval o schůzce s vedením FI týkající se možností stavebních úprav 

v areálu Botanická 68a. V současnosti nelze vyhodnotit, jaké by měly navrhované 

změny dopad na prostory pro ÚVT.  

 Výjezdní zasedání – účast se předpokládá (je povinná) pro všechny pracovníky 

technických divizí s úvazkem 0,5 a vyšším, zdůvodněné výjimky udělují divizní. 

Účast pracovníků PED rozhodne paní tajemnice. 

 Vedoucí divizí zkontrolují a případně obratem doplní v SharePointu ve složce Veřejné 

zakázky odpovědné osoby pro jednotlivé položky.  

 N. Buršíková převede do kontrolního systému kontroly z loňského roku, divizní 

provedou kontrolu návrhu plánu na rok 2016, přímo nebo za pomoci sekretariátu 

provedou konečné úpravy. Divizní mají práva přímé editace v systému kontrol, mohou 

proto případné úpravy či nové kontroly zanést přímé do systému.  

 Dostál informoval o změně výběru podpory studijních pobytů v rámci Erasmus plus. 

RMU rozhodl, že nebude přidělovat apriorní kvóty, ale přihlédne k zájmu 



z jednotlivých HS. Je třeba potvrdit kritéria výběru a následně provést sběr informací 

o zájemcích. Podrobnější informace a další organizaci zajistí Dostál.  

 Kohoutková zpracuje texty pro plánovaný OP VVV projekt s CTT.  

 Příští kolegium proběhne za 14 dnů – 14. 3. 2016 

 

5. Informace z projektové podpory 

 Odbor výzkum RMU připravil školení zaměřené na poskytnutí základního přehledu o 

národních a mezinárodních grantových programech a systému projektové podpory na 

MU. Školení je otevřeno pro všechny vědecké pracovníky, zejména pak pro nově 

nastupující na MU. První školení  se uskuteční dne 23. 3. od 9:00 ve velké zasedací 

místnosti RMU. Program a možnost registrace naleznete zde.  

 TA ČR plánuje vyhlášení soutěže v programu Epsilon v prvním čtvrtletí 2016. 

Program Epsilon tematicky navazuje na program ALFA. Cíl programu směřuje k 

podpoře zejména průmyslových aplikací při využití nových technologií a nových 

materiálů v energetice, životním prostředí a dopravě. Veřejné soutěže v rámci tohoto 

programu by měly být vyhlašovány každoročně a to až do r. 2018. 

 Odbor výzkumu RMU pořádá workshop „Marie Skłodowska-Curie Individual 

Fellowships“, který se uskuteční dne 30. 3. 2016 od 13:00 v Brně. Projekty v rámci 

Marie Marie Skłodowska-Curie podporují mobilitu, vzdělávání a profesní růst 

výzkumných pracovníků. Další informace včetně programu jsou k dispozici zde:   

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:msc_30.03.201
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Zapsala:                                          Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                             Luděk Matyska 

        ředitel ÚVT 

https://is.muni.cz/auth/do/rect/metodika/VaV/vyzkum/32243207/56643022/skoleni.pdf
https://docs.google.com/forms/d/1xUECqgOA8iYztjUk1xhOjhAm4qlLq1I5aBayWX6K-8w/viewform?c=0&w=1
https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:msc_30.03.2016
https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:msc_30.03.2016

